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Kε πρόεδρε του τοπικού συμβουλίου, 

Κατά τη διάρκεια των καλοκαιρινών μηνών  και εξαιτίας των μέτρων για 

την προστασία των πολιτών από την μετάδοση του Covid-19 

παρατηρήθηκαν φαινόμενα που δεν τιμούν καθόλου την πόλη μας! 

Έξω από τις τράπεζες καθώς και το ταχυδρομείο ο κόσμος ήταν 

αναγκασμένος να περιμένει για πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα κάτω 

από τον ήλιο ,χωρίς να έχει κάπου να καθίσει!! 

Ειδικά οι μεγαλύτερες ηλικίες πραγματικά υπέφεραν και κάποιες φορές 

είχαμε μέχρι και λιποθυμικά επεισόδια!!! 

Επειδή μπαίνουμε στην χειμερινή περίοδο κατά τη διάρκεια της οποίας 

η βροχή ,ο αέρας και οι χαμηλές θερμοκρασίες θα δημιουργήσουν 

ανάλογα προβλήματα, παρακαλούμε όπως φέρετε σε τακτικό θέμα 

στην αμέσως επόμενη συνεδρίαση του τοπικού συμβουλίου την: 

Εισήγηση για τοποθέτηση στεγάστρων και παγκακίων έξω από τις 4 

τράπεζες και το ταχυδρομείο της πόλης μας. 

 

Μετά τιμής  

Για την Εναλλακτική Κίνηση 

 

Κόντης Ιωάννης       Αλεξανδρής Ιωάννης 



 

 


